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Protokół nr XVII z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 12 grudnia 2019 r. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Sprawozdanie z działalności Prezydenta w okresie od poprzedniej sesji. 

3. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2019 rok. 

4. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 

5. Wystąpienie z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań 

rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek 

podatku PIT. 

6. Wieloletnia prognoza finansowa Miasta Rybnika. 

7. Budżet Miasta Rybnika na 2020 rok. 

8. Zamiana nieruchomości. 

9. Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miasta Rybnika obejmującej cztery obszary w rejonie ulic Chwałowickiej, Przewozowej, 

Kopalnianej i Energetyków (MPZP 57). 

10. Zmiana uchwały nr 404/XXVI/2016 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2016 roku 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Rybniku. 

11. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Rybnik w roku szkolnym 2019/2020 dla 

rodziców, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodzica 

do placówki oświatowej. 

12. Przejęcie przez Miasto Rybnik zadania Wojewody Śląskiego związanego z przeprowadzeniem 

kwalifikacji wojskowej dotyczącego wypłaty dodatkowego wynagrodzenia dla członków 

powiatowej komisji lekarskiej orzekającej o stopniu zdolności do czynnej służby wojskowej. 

13. Przyjęcie „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Narkomanii na 2020 rok”. 

14. Zmiana uchwały nr 536/XXXVI/2017 Rady Miasta Rybnika z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 
nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rybniku. 

15. Wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych dla których zarządcą jest 
Prezydent Miasta Rybnika. 

16. Nadanie nazw nowo wybudowanym odcinkom dróg powstałych w związku z budową Drogi 

Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

17. Nadanie nazw skrzyżowaniom wielopoziomowym (węzłom drogowym) powstałym w związku 

z budową Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

18. Raport z realizacji planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta Rybnika za lata 2015-2018. 
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19. Zmiana składów osobowych komisji Rady Miasta.  

20. Zakończenie sesji.  
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Nagranie [link]  

 

Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta o godzinie 16:00 otworzył  sesję Rady Miasta. 

Powitał wszystkich zgromadzonych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 

22 radnych, w związku z czym obrady będą prawomocne (nieobecni: Michał Chmieliński, 

Małgorzata Piaskowy, Tadeusz Pałka). Następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków 

o zmiany w porządku obrad.  

 

Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad 

o punkt „Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika 

przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023” i umieszczenie go po punkcie 19.  

 

Andrzej Sączek – Radny Miasta złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt „Kanalizacja 

dla dzielnic Chwałęcice, Stodoły, Grabownia”  i umieszczenie go po punkcie 2.  

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady Miasta w sprawie  

poszerzenia porządku obrad o punkt „Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów 

złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023” 

i umieszczenia go po punkcie 19. /Głosowanie 1/  

 

Za –  22 radnych 

Przeciw – 0 radnych  

Wstrzymało się –  0 radnych  

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem wniosku Radnego Andrzeja Sączka w sprawie poszerzenia 

porządku obrad o punkt „Kanalizacja dla dzielnic Chwałęcice, Stodoły, Grabownia”  i umieszczenia go 

po punkcie 2. /Głosowanie 2/ 

 

Za –  9 radnych 

Przeciw – 12 radnych  

Wstrzymał się –  1 radny 

 

Wniosek nie został przyjęty.  

 

 W związku z przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady Miasta porządek obrad ukształtował 

się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Sprawozdanie z działalności Prezydenta w okresie od poprzedniej sesji. 

3. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2019 rok. 

4. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 

5. Wystąpienie z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań 

rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek 

podatku PIT. 

6. Wieloletnia prognoza finansowa Miasta Rybnika. 

7. Budżet Miasta Rybnika na 2020 rok. 

8. Zamiana nieruchomości. 

9. Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miasta Rybnika obejmującej cztery obszary w rejonie ulic Chwałowickiej, Przewozowej, 

Kopalnianej i Energetyków (MPZP 57). 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=6
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10. Zmiana uchwały nr 404/XXVI/2016 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2016 roku 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Rybniku. 

11. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Rybnik w roku szkolnym 2019/2020 dla 

rodziców, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodzica 

do placówki oświatowej. 

12. Przejęcie przez Miasto Rybnik zadania Wojewody Śląskiego związanego z przeprowadzeniem 

kwalifikacji wojskowej dotyczącego wypłaty dodatkowego wynagrodzenia dla członków 

powiatowej komisji lekarskiej orzekającej o stopniu zdolności do czynnej służby wojskowej. 

13. Przyjęcie „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Narkomanii na 2020 rok”. 

14. Zmiana uchwały nr 536/XXXVI/2017 Rady Miasta Rybnika z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 
nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rybniku. 

15. Wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych dla których zarządcą jest 
Prezydent Miasta Rybnika. 

16. Nadanie nazw nowo wybudowanym odcinkom dróg powstałych w związku z budową Drogi 

Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

17. Nadanie nazw skrzyżowaniom wielopoziomowym (węzłom drogowym) powstałym w związku 

z budową Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

18. Raport z realizacji planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta Rybnika za lata 2015-2018. 

19. Zmiana składów osobowych komisji Rady Miasta.  

20. Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika 

przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023. 

21. Zakończenie sesji.  

 

O godz. 16:15 na sali obrad pojawił się Radny Michał Chmieliński.  

 

2. Sprawozdanie z działalności Prezydenta w okresie od poprzedniej sesji. 

Nagranie [link]  

 

Piotr Kuczera – Prezydent Miasta poinformował Radę Miasta o najważniejszych spotkaniach, 

w których uczestniczył oraz o pracach poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta Rybnika. 

 

3. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2019 rok. 

 

Nagranie [link]  

 

Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały.  

 

Marek Florczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju poinformował, że projekt został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Arkadiusz Szweda – Radny Miasta, 

Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta, 

Mariusz Węglorz – Radny Miasta, 

Piotr Kuczera – Prezydent Miasta. 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Rybnika na 

2019 rok. /Głosowanie 3/  

Za – 14 radnych 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=322
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=820
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Przeciw – 6 radnych  

Wstrzymało się – 3  radnych  

 

4. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 

 

Nagranie [link] 

 

Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Marek Florczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju poinformował, że projekt został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Arkadiusz Szweda – Radny Miasta. 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Rybnika z autopoprawką. /Głosowanie 4/ 

Za – 13 radnych 

Przeciw – 5 radnych  

Wstrzymało się – 5 radnych  

 

5. Wystąpienie z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań 
rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia 
stawek podatku PIT. 

 
Nagranie [link] 
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Marek Florczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju poinformował, że projekt został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 W dyskusji głos zabrali: 
 
Andrzej Sączek - Radny Miasta złożył wniosek merytoryczny dotyczący wprowadzenia zmian 
w apelu polegających na dodaniu kolejnych akapitów w brzmieniu: 
 
„Jednocześnie informujemy, że mamy świadomość wzrostu dochodów naszego miasta na przestrzeni 
ostatnich lat z ok. 630 000 000 zł w 2014 roku do blisko 940 000 000 zł w 2018 roku co po odliczeniu 
środków na wypłatę świadczeń 500+ i tak daje realną kwotę wzrostu dochodów w naszym budżecie 
o ponad 200 000 000 zł. Mamy też świadomość jak sytuacja gospodarcza kraju, poziom wzrostu 
gospodarczego oraz transfer środków w postaci 500+, emerytura +, senior+, drogi+, wzrost płacy 
minimalnej do poziomu 2250 zł (a w przyszłym roku do poziomu 2600 zł) oraz inne świadczenia 
i programy Rządowe przyczyniają się do wzrostu zasobności naszych mieszkańców, a co za tym idzie 
do zwiększenia dochodów miejskiej kasy z tytułu różnych wpływów do budżetu Rybnika, w tym 
podatków PIT i CIT.  
 Co do górnictwa funkcjonującego na terenie naszego miasta jesteśmy wdzięczni za tysiące 
miejsc pracy w kopalniach i kilkanaście tysięcy miejsc pracy wokół górnictwa. Wiemy jak duże wpływy 
miasto uzyskuje z tytułu funkcjonowania kopalń, które w 2018 roku wyniosły sumarycznie 26 000 000 
zł (z czego 13 000 000 zł to wpływy z podatku PIT). Niestety po części świadomi konieczności zwrotu 
nienależnie pobranego podatku od wyrobisk górniczych, nie zabezpieczyliśmy środków na pokrycie 
tych naszych zobowiązań w kwocie blisko 60 000 000 i się rozeszły.  
 Obserwując również stan naszej gospodarki która ma stały dobry dynamiczny trend w wielu 
obszarach w przeciwieństwie do trendów i sytuacji naszego miasta, bardzo prosimy o merytoryczne 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=1453
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=1605
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wsparcie Zarządu Miasta Rybnik ekspertami i specjalistami w zakresie zarządzania, 
przedsiębiorczości, finansów i ekonomii oraz o przeprowadzenia audytu finansowego celem wskazani 
kierunków zmian i działań naprawczych jakie należy podjąć, aby miasto mogły wyjść w krótkim czasie 
z tak trudnej sytuacji i zapaści finansowej do jakiej doprowadzono. Mając na uwadze zarządzanie 
gospodarką krajową jesteśmy pod wrażeniem skuteczności gospodarczej zarządczej Pana Premiera 
i Pańskich doradców i jesteśmy przekonani, że wspólnymi siłami znajdziecie Państwo receptę na 
uzdrowienie finansów naszego miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 
80 000 000 zł i miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 80 000 000 zł 
i otrzymaniu licznych dotacji i zaciągnięciu pożyczek, których nadwyżka miała być przeznaczona na 
inwestycje w kwocie znacznie przekraczającej 100 000 000 zł, boryka się z niespotykanym jak dotąd 
deficytem. 
 Apelujemy serdecznie raz jeszcze o podjęcie niezbędnych kroków w powyższych 
zagadnieniach”. 
 
Łukasz Dwornik – Radny Miasta,  
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta,  
Łukasz Kłosek – Radny Miasta, 
Arkadiusz Szweda – Radny Miasta, 
Piotr Kuczera – Radny Miasta,  
Karol Szymura – Radny Miasta,  
Mariusz Węglorz – Radny Miasta,  
Franciszek Kurpanik – Radny Miasta, 
Michał Chmieliński – Radny Miasta,  
Mariusz Wiśniewski – Radny Miasta. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem wniosku Radnego Andrzeja Sączka w sprawie 
wprowadzenia zmian w apelu polegających na dodaniu kolejnych akapitów w brzmieniu: 
„Jednocześnie informujemy, że mamy świadomość wzrostu dochodów naszego miasta na przestrzeni 
ostatnich lat z ok. 630 000 000 zł w 2014 roku do blisko 940 000 000 zł w 2018 roku co po odliczeniu 
środków na wypłatę świadczeń 500+ i tak daje realną kwotę wzrostu dochodów w naszym budżecie 
o ponad 200 000 000 zł. Mamy też świadomość jak sytuacja gospodarcza kraju, poziom wzrostu 
gospodarczego oraz transfer środków w postaci 500+, emerytura +, senior+, drogi+, wzrost płacy 
minimalnej do poziomu 2250 zł (a w przyszłym roku do poziomu 2600 zł) oraz inne świadczenia 
i programy Rządowe przyczyniają się do wzrostu zasobności naszych mieszkańców, a co za tym idzie 
do zwiększenia dochodów miejskiej kasy z tytułu różnych wpływów do budżetu Rybnika, w tym 
podatków PIT i CIT.  
 Co do górnictwa funkcjonującego na terenie naszego miasta jesteśmy wdzięczni za tysiące 
miejsc pracy w kopalniach i kilkanaście tysięcy miejsc pracy wokół górnictwa. Wiemy jak duże wpływy 
miasto uzyskuje z tytułu funkcjonowania kopalń, które w 2018 roku wyniosły sumarycznie 26 000 000 
zł (z czego 13 000 000 zł to wpływy z podatku PIT). Niestety po części świadomi konieczności zwrotu 
nienależnie pobranego podatku od wyrobisk górniczych, nie zabezpieczyliśmy środków na pokrycie 
tych naszych zobowiązań w kwocie blisko 60 000 000 i się rozeszły.  
 Obserwując również stan naszej gospodarki która ma stały dobry dynamiczny trend w wielu 
obszarach w przeciwieństwie do trendów i sytuacji naszego miasta, bardzo prosimy o merytoryczne 
wsparcie Zarządu Miasta Rybnik ekspertami i specjalistami w zakresie zarządzania, 
przedsiębiorczości, finansów i ekonomii oraz o przeprowadzenia audytu finansowego celem wskazani 
kierunków zmian i działań naprawczych jakie należy podjąć, aby miasto mogły wyjść w krótkim czasie 
z tak trudnej sytuacji i zapaści finansowej do jakiej doprowadzono. Mając na uwadze zarządzanie 
gospodarką krajową jesteśmy pod wrażeniem skuteczności gospodarczej zarządczej Pana Premiera 
i Pańskich doradców i jesteśmy przekonani, że wspólnymi siłami znajdziecie Państwo receptę na 
uzdrowienie finansów naszego miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 
80 000 000 zł i miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 80 000 000 zł 
i otrzymaniu licznych dotacji i zaciągnięciu pożyczek, których nadwyżka miała być przeznaczona na 
inwestycje w kwocie znacznie przekraczającej 100 000 000 zł, boryka się z niespotykanym jak dotąd 
deficytem. 

Apelujemy serdecznie raz jeszcze o podjęcie niezbędnych kroków w powyższych 
zagadnieniach”. /Głosowanie 5/ 
 
Za – 10 radnych  
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Przeciw – 13 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 
Wniosek nie został przyjęty.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady 
Ministrów o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki 
dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku PIT. /Głosowanie 6/ 

 
Za – 13 radnych  
Przeciw – 10 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

6. Wieloletnia prognoza finansowa Miasta Rybnika oraz 
7. Budżet Miasta Rybnika na 2020 rok. 

 
Nagranie [link]  
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta poinformował Radę o sposobie procedowania 
projektów uchwał w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Rybnika oraz Budżetu Miasta 
Rybnika na 2020 rok, przedstawiając następującą kolejność: 

 omówienie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Rybnika, 

 omówienie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Rybnika na 2020 rok, 

 prezentacja budżetu, 

 przedstawienie stanowiska Komisji Finansów, 

 odczytanie opinii RIO, 

 debata nad projektem – stanowiska przewodniczących Klubów, 

 ustosunkowanie się Prezydenta Miasta do wystąpień klubów, 

 głosowanie nad projektami uchwał w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Rybnika 
oraz w sprawie budżetu Miasta Rybnika na 2020 rok. 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu 6. i 7. porządku obrad wg ww. kolejności.  
 
Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Rybnika wraz z autopoprawką.  
 
Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Rybnika na 
2020 rok wraz z autopoprawką.  
 
Piotr Kuczera – Prezydent Miasta omówił budżet Miasta Rybnika na 2020 rok z  wykorzystaniem 
prezentacji multimedialnej.  
 
Marek Florczyk – Przewodniczący Komisji Finansów przedstawił stanowisko Komisji Finansów 
informując, że wszystkie komisje branżowe Rady Miasta Rybnika zaopiniowały projekt uchwały 
budżetowej pozytywnie i bez uwag. Jednocześnie poinformował o wpływie 21 wniosków w sprawie 
wprowadzenia zbilansowanych zmian w projekcie uchwały budżetowej, jednak z uwagi na braki 
formalne wnioski zostały odrzucone przez Komisję Finansów i Rozwoju. Kolejno poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Rybnika oraz budżetu Miasta Rybnika na 2020 rok.  
 
Dariusz Skaba – Skarbnik Miasta odczytał opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o: 

 przedłożonym przez Prezydenta Miasta Rybnika projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok 
wraz z uzasadnieniem (Uchwała Nr 4200/III/282/2019 III Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2019 r.), 

 możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2020 rok 
Miasta Rybnika (Uchwała Nr 4200/III/283/2019 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2019 r.), 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=4690
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 przedłożonym przez Prezydenta Miasta Rybnika projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej (Uchwała Nr 4200/III/284/2019 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2019 r.). 

 
Kolejno przystąpiono do debaty – członkowie klubów radnych wygłosili stanowiska klubów 
w kolejności od najliczniejszego. 
 
Arkadiusz Szweda – Radny Miasta przedstawił stanowisko Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej.  
 
Łukasz Dwornik – Radny Miasta przedstawił stanowisko Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta przedstawił stanowisko Klubu Radnych 
Platformy Obywatelskiej. 
 
Mariusz Wiśniewski – Radny Miasta  przedstawił stanowisko Klubu Radnych Wspólnie dla Rybnika.  
 
Michał Chmieliński – Radny Miasta przedstawił stanowisko Klubu Radnych Bloku Samorządowego 
Rybnik.  
 
Piotr Kuczera – Prezydent Miasta ustosunkował się do stanowisk klubów.  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Rybnika wraz z autopoprawką. /Głosowanie 7/ 
 
Za – 13 radnych 
Przeciw –  10 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie budżetu Miasta Rybnika na 2020 rok 
wraz z autopoprawką. /Głosowanie 8/ 
 
Za – 13 radnych 
Przeciw –  10 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta  ogłosił przerwę w obradach w godzinach 
19:30 – 19:55.  
 
/po przerwie/  
 

8. Zamiana nieruchomości. 
 
Nagranie [link]  
 
Tomasz Cioch – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej 
omówił projekt uchwały.  
 
Krzysztof Szafraniec – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Karol Szymura – Radny Miasta, 
Arkadiusz Szweda – Radny Miasta, 
Tomasz Cioch – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej.  
 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=14335


 

ESOD: 2019-167052  

Przyg.: BR/667 9/29 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. /Głosowanie 9/  
 
Za – 22 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
 

9. Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części miasta Rybnika obejmującej cztery obszary w rejonie ulic Chwałowickiej, 
Przewozowej, Kopalnianej i Energetyków (MPZP 57). 

 
Nagranie [link]  
 
Tomasz Cioch – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej 
omówił projekt uchwały.  
 
Krzysztof Szafraniec – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Działalności 
Gospodarczej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rybnika obejmującej cztery 
obszary w rejonie ulic Chwałowickiej, Przewozowej, Kopalnianej i Energetyków (MPZP 57). 
/Głosowanie 10/ 
 
Za – 20 radnych 
Przeciw – 1  radnych  
Wstrzymało się –2 radnych 
 

10. Zmiana uchwały nr 404/XXVI/2016 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2016 roku 
w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Rybniku. 

 
Nagranie [link]  
 
Wojciech Świerkosz – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Grażyna Kohut – Przewodnicząc Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 404/XXVI/2016 
Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2016 roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez 
Centrum Usług Wspólnych w Rybniku. /Głosowanie 11/ 

 
Za – 22 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
 

11. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Rybnik w roku szkolnym 2019/2020 
dla rodziców, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 
oraz rodzica do placówki oświatowej. 

 
Nagranie [link]  
 
Wojciech Świerkosz – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Grażyna Kohut – Przewodnicząc Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=15214
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=15311
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=15403
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Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Mieście Rybnik w roku szkolnym 2019/2020 dla rodziców, którym przysługuje zwrot kosztów 
przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodzica do placówki oświatowej. /Głosowanie 12/ 

 
Za – 23 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 

12. Przejęcie przez Miasto Rybnik zadania Wojewody Śląskiego związanego 
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej dotyczącego wypłaty dodatkowego 
wynagrodzenia dla członków powiatowej komisji lekarskiej orzekającej o stopniu 
zdolności do czynnej służby wojskowej. 

 
Nagranie [link]  
 
Wojciech Świerkosz – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Jacek Mularczyk – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Rybnik zadania 
Wojewody Śląskiego związanego z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej dotyczącego wypłaty 
dodatkowego wynagrodzenia dla członków powiatowej komisji lekarskiej orzekającej o stopniu 
zdolności do czynnej służby wojskowej. /Głosowanie 13/ 

 
Za – 23 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 

13. Przyjęcie „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii na 2020 rok”. 

 

Nagranie [link]  

 

Piotr Masłowski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 

 

Krystyna Wałach – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej poinformowała, że 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Arkadiusz Szweda – Radny Miasta, 

Piotr Masłowski – Zastępca Prezydenta Miasta,  

Karol Szymura – Radny Miasta, 

Andrzej Sączek –Radny Miasta,  

Łukasz Dwornik – Radny Miasta,  

Mariusz Węglorz – Radny Miasta, 

Grażyna Kohut – Radna Miasta, 

Marek Florczyk – Radny Miasta. 

 

Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2020 rok”. /Głosowanie 14/ 

 
Za –  22 radnych 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=15541
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=15704
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14. Zmiana uchwały nr 536/XXXVI/2017 Rady Miasta Rybnika z dnia 18 maja 2017 r. 

w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rybniku. 

 

Nagranie [link]  

 

Piotr Masłowski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 

 

Krystyna Wałach – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej poinformowała, że 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.   

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Łukasz Dwornik – Radny Miasta, 

Piotr Masłowski – Zastępca Prezydenta Miasta, 

Michał Chmieliński – Radny Miasta, 

Krystyna Wałach – Radna Miasta, 

Andrzej Sączek –Radny Miasta, 

Jacek Mularczyk – Radny Miasta. 

 

Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 536/XXXVI/2017 
Rady Miasta Rybnika z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Rybniku. /Głosowanie 15/ 
 
Za – 22 radnych 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymał się – 1 radnych 
 

15. Wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych dla których 

zarządcą jest Prezydent Miasta Rybnika. 

 
Nagranie [link]  
 
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Radosław Knesz – Przewodniczący Komisji Komunikacji i Transportu Zbiorowego 
poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Michał Chmieliński – Radny Miasta,  

Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta, 

Karol Szymura – Radny Miasta, 

Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta. 

 

Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych dla których zarządcą jest Prezydent Miasta Rybnika. /Głosowanie 16/ 
 
Za –  21 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych 
 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=17092
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=17787
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16. Nadanie nazw nowo wybudowanym odcinkom dróg powstałych w związku z budową 
Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

 
Nagranie [link]  
 
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką.   
 
Jacek Mularczyk – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
 W dyskusji głos zabrali: 
 
Michał Chmieliński – Radny Miasta,  
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta, 
Karol Szymura – Radny Miasta, 
Mirela Szutka – Radna Miasta,  
Łukasz Dwornik – Radny Miasta,  
Andrzej Sączek – Radny Miasta,  
Mariusz Węglorz – Radny Miasta,  
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta, 
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie nadania nazw nowo wybudowanym 
odcinkom dróg powstałych w związku z budową Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna 
wraz autopoprawką. /Głosowanie 17/ 

 
Za – 19 radnych 
Przeciw – 0  radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych 
 

17. Nadanie nazw skrzyżowaniom wielopoziomowym (węzłom drogowym) powstałym 
w związku z budową Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna. 

 
Nagranie [link]  
 
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Jacek Mularczyk – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
 
 W dyskusji głos zabrali: 
 
Karol Szymura – Radny Miasta,  
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta, 
Michał Chmieliński – Radny Miasta.  
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie nadania nazw skrzyżowaniom 
wielopoziomowym (węzłom drogowym) powstałym w związku z budową Drogi Regionalnej Racibórz-
Pszczyna. /Głosowanie 18/ 
 
Za – 23 radnych 
Przeciw – 0  radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=18186
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=19228
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18. Raport z realizacji planu gospodarki niskoemisyjnej dla Miasta Rybnika za lata 2015-
2018. 

 
Nagranie [link]  
 
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił raport z wykorzystaniem prezentacji 
multimedialnej.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Mariusz Węglorz – Radny Miasta,  
Janusz Koper – Zastępca Prezydenta Miasta, 
Andrzej Sączek – Radny Miasta,  
Krzysztof Szafraniec – Radny Miasta,  
Karol Szymura – Radny Miasta, 
Marek Florczyk – Radny Miasta. 
 

19. Zmiana składów osobowych komisji Rady Miasta.  
 
Nagranie [link]  
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta omówił projekt uchwały.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Andrzej Sączek – Radny Miasta. 
 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
Rady Miasta. /Głosowanie 19/ 
 
Za –  21 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych 
 

20. Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta 
Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023. 

 
Nagranie [link]  

 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta omówił projekt uchwały.  
 
Jacek Mularczyk – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że 
projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydaturę Radnego Zbigniewa Lubszczyka  
na przewodniczącego komisji oraz poinformował, że radny wyraził pisemną zgodę na kandydowanie. 
 
Wobec braku zgłoszeń kolejnych kandydatów przystąpiono do głosowania za zamknięciem listy 
kandydatów na Przewodniczącego Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie 
Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023. /Głosowanie 20/  
 
Za – 23 radnych 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 

 

https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=19568
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=20780
https://youtu.be/_wJ4sN5l67k?t=20939
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Przystąpiono do głosowania za wyborem Radnego Zbigniewa Lubszczyka na Przewodniczącego 
Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu 
kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023.  /Głosowanie 21/ 

 
Za – 21 radnych 
Przeciw – 1  radny 
Wstrzymał się – 1 radny 
 
Kolejno Przewodniczący Rady Miasta zaproponował kandydatów na członków komisji: radnych Jacka 
Mularczyka oraz Wojciecha Kiljańczyka oraz poinformował, że radni wyrazili pisemną zgodę na 
kandydowanie.  
  
Wobec braku zgłoszeń kolejnych kandydatów przystąpiono do głosowania za zamknięciem listy 
kandydatów na członków Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta 
Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023. /Głosowanie  22/  
 
Za – 23 radnych 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Przystąpiono do głosowania za wyborem Radnego Jacka Mularczyka na Członka Komisji do 
dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów 
na ławników na kadencję 2020-2023.  /Głosowanie 23/ 
 
Za – 21 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych 

 
Przystąpiono do głosowania za wyborem Radnego Wojciecha Kiljańczyka na Członka Komisji do 
dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów 
na ławników na kadencję 2020-2023.  /Głosowanie 24/ 
 
Za – 20 radnych 
Przeciw – 0  radnych  
Wstrzymało się – 3 radnych 

 
Przystąpiono do glosowania za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji do dokonania 
zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników 
na kadencję 2020-2023. /Głosowanie 25/ 
 
Za – 21 radnych 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 2 radnych 
 

21. Zakończenie sesji.  
 
Wojciech Kiljańczyk – Przewodniczący Rady Miasta zakończył obrady sesji Rady Miasta o godz. 
22:00. 
 
 
Protokołowała Martyna Oberman 
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Wyniki głosowań  

 

Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta w sprawie  poszerzenia porządku obrad o punkt 

„Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika 

przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023” i umieszczenia go po 

punkcie 19. /Głosowanie 1/  

 

Za –  22 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 

2. Andrzej Sączek (PiS) 

3. Jan Mura (WdR) 

4. Radosław Knesz (PO) 

5. Jacek Mularczyk (BSR) 

6. Karol Szymura (PiS) 

7. Grażyna Kohut (WdR) 

8. Mariusz Węglorz (PiS) 

9. Andrzej Wojaczek (BSR) 

10. Joanna Brzózka (PiS) 

11. Arkadiusz Szweda (PiS) 

12. Jerzy Lazar (PiS) 

13. Mirela Szutka (PiS) 

14. Łukasz Dwornik (PiS) 

15. Franciszek Kurpanik (PO) 

16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 

17. Marian Fojcik (PO) 

18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 

19. Krzysztof Szafraniec (PO) 

20. Łukasz Kłosek (PO) 

21. Mariusz Wiśniewski (WdR) 

22. Marek Florczyk (WdR) 

 

Przeciw – 0 radnych  

Wstrzymało się –  0 radnych  

 

Wniosek Radnego Andrzeja Sączka w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt 

„Kanalizacja dla dzielnic Chwałęcice, Stodoły, Grabownia”  i umieszczenia go po punkcie 2. 

/Głosowanie 2/ 

 

Za –  9 radnych 

1. Andrzej Sączek (PiS) 

2. Karol Szymura (PiS) 

3. Mariusz Węglorz (PiS) 

4. Andrzej Wojaczek (BSR) 

5. Joanna Brzózka (PiS) 

6. Arkadiusz Szweda (PiS) 

7. Jerzy Lazar (PiS) 

8. Mirela Szutka (PiS) 

9. Łukasz Dwornik (PiS) 

 

Przeciw – 12 radnych  

1. Krystyna Wałach (WdR) 
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2. Jan Mura (WdR) 

3. Radosław Knesz (PO) 

4. Grażyna Kohut (WdR) 

5. Franciszek Kurpanik (PO) 

6. Zbigniew Lubszczyk (PO) 

7. Marian Fojcik (PO) 

8. Wojciech Kiljańczyk (PO) 

9. Krzysztof Szafraniec (PO) 

10. Łukasz Kłosek (PO) 

11. Mariusz Wiśniewski (WdR) 

12. Marek Florczyk (WdR) 

 

Wstrzymał się –  1 radny 

1. Jacek Mularczyk (BSR) 

 

Wniosek nie został przyjęty.  

 

 Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2019 rok. /Głosowanie 3/  

 

Za – 14 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 

2. Jan Mura (WdR) 

3. Radosław Knesz (PO) 

4. Jacek Mularczyk (BSR) 

5. Grażyna Kohut (WdR) 

6. Mariusz Węglorz (PiS) 

7. Franciszek Kurpanik (PO) 

8. Zbigniew Lubszczyk (PO) 

9. Marian Fojcik (PO) 

10. Wojciech Kiljańczyk (PO) 

11. Krzysztof Szafraniec (PO) 

12. Łukasz Kłosek (PO) 

13. Mariusz Wiśniewski (WdR) 

14. Marek Florczyk (WdR) 

 

Przeciw – 6 radnych  

1. Andrzej Sączek (PiS) 

2. Karol Szymura (PiS) 

3. Joanna Brzózka (PiS) 

4. Arkadiusz Szweda (PiS) 

5. Mirela Szutka (PiS) 

6. Łukasz Dwornik (PiS) 

 

Wstrzymało się – 3  radnych  

1. Michał Chmieliński (BSR) 

2. Andrzej Wojaczek (BSR) 

3. Jerzy Lazar (PiS) 
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 Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika z autopoprawką. /Głosowanie 4/ 

 

Za – 13 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 

2. Jan Mura (WdR) 

3. Radosław Knesz (PO) 

4. Jacek Mularczyk (BSR) 

5. Grażyna Kohut (WdR) 

6. Franciszek Kurpanik (PO) 

7. Zbigniew Lubszczyk (PO) 

8. Marian Fojcik (PO) 

9. Wojciech Kiljańczyk (PO) 

10. Krzysztof Szafraniec (PO) 

11. Łukasz Kłosek (PO) 

12. Mariusz Wiśniewski (WdR) 

13. Marek Florczyk (WdR) 

 

Przeciw – 5 radnych  

1. Andrzej Sączek (PiS) 

2. Karol Szymura (PiS) 

3. Joanna Brzózka (PiS) 

4. Arkadiusz Szweda (PiS) 

5. Łukasz Dwornik (PiS) 

 

Wstrzymało się – 5 radnych  

1. Michał Chmieliński (BSR) 

2. Mariusz Węglorz (PiS) 

3. Andrzej Wojaczek (BSR) 

4. Jerzy Lazar (PiS) 

5. Mirela Szutka (PiS) 

  
Wniosek Radnego Andrzeja Sączka w sprawie wprowadzenia zmian w apelu polegających na 

dodaniu kolejnych akapitów w brzmieniu: 

 
„Jednocześnie informujemy, że mamy świadomość wzrostu dochodów naszego miasta na 

przestrzeni ostatnich lat z ok. 630 000 000 zł w 2014 roku do blisko 940 000 000 zł w 2018 roku 

co po odliczeniu środków na wypłatę świadczeń 500+ i tak daje realną kwotę wzrostu 

dochodów w naszym budżecie o ponad 200 000 000 zł. Mamy też świadomość jak sytuacja 

gospodarcza kraju, poziom wzrostu gospodarczego oraz transfer środków w postaci 500+, 

emerytura +, senior+, drogi+, wzrost płacy minimalnej do poziomu 2250 zł (a w przyszłym roku 

do poziomu 2600 zł) oraz inne świadczenia i programy Rządowe przyczyniają się do wzrostu 

zasobności naszych mieszkańców, a co za tym idzie do zwiększenia dochodów miejskiej kasy 

z tytułu różnych wpływów do budżetu Rybnika, w tym podatków PIT i CIT.  

 Co do górnictwa funkcjonującego na terenie naszego miasta jesteśmy wdzięczni za 

tysiące miejsc pracy w kopalniach i kilkanaście tysięcy miejsc pracy wokół górnictwa. Wiemy 

jak duże wpływy miasto uzyskuje z tytułu funkcjonowania kopalń, które w 2018 roku wyniosły 

sumarycznie 26 000 000 zł (z czego 13 000 000 zł to wpływy z podatku PIT). Niestety po części 

świadomi konieczności zwrotu nienależnie pobranego podatku od wyrobisk górniczych, nie 

zabezpieczyliśmy środków na pokrycie tych naszych zobowiązań w kwocie blisko 60 000 000 

i się rozeszły.  

 Obserwując również stan naszej gospodarki która ma stały dobry dynamiczny trend 

w wielu obszarach w przeciwieństwie do trendów i sytuacji naszego miasta, bardzo prosimy 
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o merytoryczne wsparcie Zarządu Miasta Rybnik ekspertami i specjalistami w zakresie 

zarządzania, przedsiębiorczości, finansów i ekonomii oraz o przeprowadzenia audytu 

finansowego celem wskazani kierunków zmian i działań naprawczych jakie należy podjąć, aby 

miasto mogły wyjść w krótkim czasie z tak trudnej sytuacji i zapaści finansowej do jakiej 

doprowadzono. Mając na uwadze zarządzanie gospodarką krajową jesteśmy pod wrażeniem 

skuteczności gospodarczej zarządczej Pana Premiera i Pańskich doradców i jesteśmy 

przekonani, że wspólnymi siłami znajdziecie Państwo receptę na uzdrowienie finansów 

naszego miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 80 000 000 zł 

i miasta, które pomimo nadwyżki po poprzednim Prezydencie w kwocie 80 000 000 zł 

i otrzymaniu licznych dotacji i zaciągnięciu pożyczek, których nadwyżka miała być 

przeznaczona na inwestycje w kwocie znacznie przekraczającej 100 000 000 zł, boryka się 

z niespotykanym jak dotąd deficytem. 

Apelujemy serdecznie raz jeszcze o podjęcie niezbędnych kroków w powyższych 

zagadnieniach”. /Głosowanie 5/ 

 
Za – 10 radnych  

1. Andrzej Sączek (PiS) 
2. Karol Szymura (PiS) 
3. Michał Chmieliński (BSR) 
4. Mariusz Węglorz (PiS) 
5. Andrzej Wojaczek (BSR) 
6. Joanna Brzózka (PiS) 
7. Arkadiusz Szweda (PiS) 
8. Jerzy Lazar (PiS) 
9. Mirela Szutka (PiS) 
10. Łukasz Dwornik (PiS) 

 
Przeciw – 13 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Grażyna Kohut (WdR) 
6. Franciszek Kurpanik (PO) 
7. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
8. Marian Fojcik (PO) 
9. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
10. Krzysztof Szafraniec (PO) 
11. Łukasz Kłosek (PO) 
12. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
13. Marek Florczyk (WdR) 

 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 
Wniosek nie został przyjęty.  
 

 Wystąpienie z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań 

rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek 

podatku PIT. /Głosowanie 6/ 

 
Za – 13 radnych  

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Grażyna Kohut (WdR) 
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6. Franciszek Kurpanik (PO) 
7. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
8. Marian Fojcik (PO) 
9. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
10. Krzysztof Szafraniec (PO) 
11. Łukasz Kłosek (PO) 
12. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
13. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 10 radnych 

1. Andrzej Sączek (PiS) 
2. Karol Szymura (PiS) 
3. Michał Chmieliński (BSR) 
4. Mariusz Węglorz (PiS) 
5. Andrzej Wojaczek (BSR) 
6. Joanna Brzózka (PiS) 
7. Arkadiusz Szweda (PiS) 
8. Jerzy Lazar (PiS) 
9. Mirela Szutka (PiS) 
10. Łukasz Dwornik (PiS) 

 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 
 Wieloletnia prognoza finansowa Miasta Rybnika wraz z autopoprawką. /Głosowanie 7/ 

 
Za – 13 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Grażyna Kohut (WdR) 
6. Franciszek Kurpanik (PO) 
7. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
8. Marian Fojcik (PO) 
9. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
10. Krzysztof Szafraniec (PO) 
11. Łukasz Kłosek (PO) 
12. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
13. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  10 radnych  

1. Andrzej Sączek (PiS) 
2. Karol Szymura (PiS) 
3. Michał Chmieliński (BSR) 
4. Mariusz Węglorz (PiS) 
5. Andrzej Wojaczek (BSR) 
6. Joanna Brzózka (PiS) 
7. Arkadiusz Szweda (PiS) 
8. Jerzy Lazar (PiS) 
9. Mirela Szutka (PiS) 
10. Łukasz Dwornik (PiS) 

 
Wstrzymało się – 0 radnych 
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Budżet Miasta Rybnika na 2020 rok wraz z autopoprawką. /Głosowanie 8/ 

 
Za – 13 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Grażyna Kohut (WdR) 
6. Franciszek Kurpanik (PO) 
7. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
8. Marian Fojcik (PO) 
9. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
10. Krzysztof Szafraniec (PO) 
11. Łukasz Kłosek (PO) 
12. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
13. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  10 radnych  

11. Andrzej Sączek (PiS) 
12. Karol Szymura (PiS) 
13. Michał Chmieliński (BSR) 
14. Mariusz Węglorz (PiS) 
15. Andrzej Wojaczek (BSR) 
16. Joanna Brzózka (PiS) 
17. Arkadiusz Szweda (PiS) 
18. Jerzy Lazar (PiS) 
19. Mirela Szutka (PiS) 
20. Łukasz Dwornik (PiS) 

 
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
 Zamiana nieruchomości. /Głosowanie 9/  

 
Za – 22 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
17. Marian Fojcik (PO) 
18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
19. Krzysztof Szafraniec (PO) 
20. Łukasz Kłosek (PO) 
21. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
22. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymał się – 1 radny 
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1. Karol Szymura (PiS) 
 
Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miasta Rybnika obejmującej cztery obszary w rejonie ulic Chwałowickiej, Przewozowej, 

Kopalnianej i Energetyków (MPZP 57). /Głosowanie 10/ 

 
Za – 20 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Grażyna Kohut (WdR) 
7. Mariusz Węglorz (PiS) 
8. Andrzej Wojaczek (BSR) 
9. Arkadiusz Szweda (PiS) 
10. Jerzy Lazar (PiS) 
11. Mirela Szutka (PiS) 
12. Łukasz Dwornik (PiS) 
13. Franciszek Kurpanik (PO) 
14. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
15. Marian Fojcik (PO) 
16. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
17. Krzysztof Szafraniec (PO) 
18. Łukasz Kłosek (PO) 
19. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
20. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 1  radnych  

1. Michał Chmieliński (BSR) 
 
Wstrzymało się –2 radnych 

1. Karol Szymura (PiS) 
2. Joanna Brzózka (PiS) 

 
Zmiana uchwały nr 404/XXVI/2016 Rady Miasta Rybnika z dnia 20 października 2016 roku 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi przez Centrum Usług Wspólnych w Rybniku. 

/Głosowanie 11/ 

 
Za – 22 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
17. Marian Fojcik (PO) 
18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
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19. Krzysztof Szafraniec (PO) 
20. Łukasz Kłosek (PO) 
21. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
22. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
 
Wstrzymał się – 1 radny 

1. Michał Chmieliński (BSR) 
 
Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Rybnik w roku szkolnym 2019/2020 dla 

rodziców, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodzica 

do placówki oświatowej. /Głosowanie 12/ 

 
Za – 23 radnych 
 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Mariusz Węglorz (PiS) 
10. Andrzej Wojaczek (BSR) 
11. Joanna Brzózka (PiS) 
12. Arkadiusz Szweda (PiS) 
13. Jerzy Lazar (PiS) 
14. Mirela Szutka (PiS) 
15. Łukasz Dwornik (PiS) 
16. Franciszek Kurpanik (PO) 
17. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
18. Marian Fojcik (PO) 
19. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
20. Krzysztof Szafraniec (PO) 
21. Łukasz Kłosek (PO) 
22. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
23. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Przejęcie przez Miasto Rybnik zadania Wojewody Śląskiego związanego z przeprowadzeniem 

kwalifikacji wojskowej dotyczącego wypłaty dodatkowego wynagrodzenia dla członków 

powiatowej komisji lekarskiej orzekającej o stopniu zdolności do czynnej służby wojskowej. 

/Głosowanie 13/ 

 
Za – 23 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Mariusz Węglorz (PiS) 
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10. Andrzej Wojaczek (BSR) 
11. Joanna Brzózka (PiS) 
12. Arkadiusz Szweda (PiS) 
13. Jerzy Lazar (PiS) 
14. Mirela Szutka (PiS) 
15. Łukasz Dwornik (PiS) 
16. Franciszek Kurpanik (PO) 
17. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
18. Marian Fojcik (PO) 
19. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
20. Krzysztof Szafraniec (PO) 
21. Łukasz Kłosek (PO) 
22. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
23. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Przyjęcie „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii na 2020 rok”. /Głosowanie 14/ 

 
Za –  22 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
17. Marian Fojcik (PO) 
18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
19. Krzysztof Szafraniec (PO) 
20. Łukasz Kłosek (PO) 
21. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
22. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw  – 0  radnych  
 
Wstrzymał się – 1 radny 

1. Karol Szymura (PiS) 
 
Zmiana uchwały nr 536/XXXVI/2017 Rady Miasta Rybnika z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Rybniku. /Głosowanie 15/ 

 
Za – 22 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
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5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
17. Marian Fojcik (PO) 
18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
19. Krzysztof Szafraniec (PO) 
20. Łukasz Kłosek (PO) 
21. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
22. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –   radnych  
 
Wstrzymał się – 1 radnych 

1. Karol Szymura (PiS) 
 
Wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych dla których zarządcą jest 

Prezydent Miasta Rybnika. /Głosowanie 16/ 

 
Za –  21 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Karol Szymura (PiS) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Mirela Szutka (PiS) 
13. Łukasz Dwornik (PiS) 
14. Franciszek Kurpanik (PO) 
15. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
16. Marian Fojcik (PO) 
17. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
18. Krzysztof Szafraniec (PO) 
19. Łukasz Kłosek (PO) 
20. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
21. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
 
Wstrzymało się – 2 radnych 

1. Andrzej Sączek (PiS) 
2. Jerzy Lazar (PiS) 
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Nadanie nazw nowo wybudowanym odcinkom dróg powstałych w związku z budową Drogi 

Regionalnej Racibórz-Pszczyna wraz z autopoprawką. /Głosowanie 17/   

 
Za – 19 radnych 
 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
5. Karol Szymura (PiS) 
6. Grażyna Kohut (WdR) 
7. Mariusz Węglorz (PiS) 
8. Joanna Brzózka (PiS) 
9. Arkadiusz Szweda (PiS) 
10. Jerzy Lazar (PiS) 
11. Mirela Szutka (PiS) 
12. Łukasz Dwornik (PiS) 
13. Franciszek Kurpanik (PO) 
14. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
15. Marian Fojcik (PO) 
16. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
17. Krzysztof Szafraniec (PO) 
18. Łukasz Kłosek (PO) 
19. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 0  radnych  
 
Wstrzymało się – 2 radnych 

1. Michał Chmieliński (BSR) 
2. Andrzej Wojaczek (BSR) 

 
Nadanie nazw skrzyżowaniom wielopoziomowym (węzłom drogowym) powstałym w związku 

z budową Drogi Regionalnej Racibórz-Pszczyna. /Głosowanie 18/ 

 
Za – 23 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Mariusz Węglorz (PiS) 
10. Andrzej Wojaczek (BSR) 
11. Joanna Brzózka (PiS) 
12. Arkadiusz Szweda (PiS) 
13. Jerzy Lazar (PiS) 
14. Mirela Szutka (PiS) 
15. Łukasz Dwornik (PiS) 
16. Franciszek Kurpanik (PO) 
17. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
18. Marian Fojcik (PO) 
19. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
20. Krzysztof Szafraniec (PO) 
21. Łukasz Kłosek (PO) 
22. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
23. Marek Florczyk (WdR) 
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Przeciw – 0  radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 

Zmiana składów osobowych komisji Rady Miasta. /Głosowanie 19/ 

 
Za –  21 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Mariusz Węglorz (PiS) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
17. Marian Fojcik (PO) 
18. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
19. Krzysztof Szafraniec (PO) 
20. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
21. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
 
Wstrzymało się – 2 radnych 

1. Karol Szymura (PiS) 
2. Łukasz Kłosek (PO) 

 

Zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji do dokonania zniszczenia 

dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na 

kadencję 2020-2023. /Głosowanie 20/  

 
Za – 23 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Mariusz Węglorz (PiS) 
10. Andrzej Wojaczek (BSR) 
11. Joanna Brzózka (PiS) 
12. Arkadiusz Szweda (PiS) 
13. Jerzy Lazar (PiS) 
14. Mirela Szutka (PiS) 
15. Łukasz Dwornik (PiS) 
16. Franciszek Kurpanik (PO) 
17. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
18. Marian Fojcik (PO) 
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19. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
20. Krzysztof Szafraniec (PO) 
21. Łukasz Kłosek (PO) 
22. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
23. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 

Wybór Radnego Zbigniewa Lubszczyka na Przewodniczącego Komisji do dokonania 

zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na 

ławników na kadencję 2020-2023.  /Głosowanie 21/ 

 
Za – 21 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Andrzej Wojaczek (BSR) 
10. Joanna Brzózka (PiS) 
11. Arkadiusz Szweda (PiS) 
12. Jerzy Lazar (PiS) 
13. Mirela Szutka (PiS) 
14. Łukasz Dwornik (PiS) 
15. Franciszek Kurpanik (PO) 
16. Marian Fojcik (PO) 
17. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
18. Krzysztof Szafraniec (PO) 
19. Łukasz Kłosek (PO) 
20. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
21. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 1  radny 

1. Mariusz Węglorz (PiS) 
 
Wstrzymał się – 1 radny 

1. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
 
Zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów 

złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-

2023. /Głosowanie 22/  

 
Za – 23 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Karol Szymura (PiS) 
7. Michał Chmieliński (BSR) 
8. Grażyna Kohut (WdR) 
9. Mariusz Węglorz (PiS) 
10. Andrzej Wojaczek (BSR) 
11. Joanna Brzózka (PiS) 
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12. Arkadiusz Szweda (PiS) 
13. Jerzy Lazar (PiS) 
14. Mirela Szutka (PiS) 
15. Łukasz Dwornik (PiS) 
16. Franciszek Kurpanik (PO) 
17. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
18. Marian Fojcik (PO) 
19. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
20. Krzysztof Szafraniec (PO) 
21. Łukasz Kłosek (PO) 
22. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
23. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 0 radnych  
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
Wybór Radnego Jacka Mularczyka na Członka Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów 

złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-

2023.  /Głosowanie 23/ 

 
Za – 21 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Michał Chmieliński (BSR) 
6. Grażyna Kohut (WdR) 
7. Mariusz Węglorz (PiS) 
8. Andrzej Wojaczek (BSR) 
9. Joanna Brzózka (PiS) 
10. Arkadiusz Szweda (PiS) 
11. Jerzy Lazar (PiS) 
12. Mirela Szutka (PiS) 
13. Łukasz Dwornik (PiS) 
14. Franciszek Kurpanik (PO) 
15. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
16. Marian Fojcik (PO) 
17. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
18. Krzysztof Szafraniec (PO) 
19. Łukasz Kłosek (PO) 
20. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
21. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
 
Wstrzymało się – 2 radnych 

1. Jacek Mularczyk (BSR) 
2. Karol Szymura (PiS) 

 
Wybór Radnego Wojciecha Kiljańczyka na Członka Komisji do dokonania zniszczenia 

dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na 

kadencję 2020-2023.  /Głosowanie 24/ 

 
Za – 20 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Jan Mura (WdR) 
3. Radosław Knesz (PO) 
4. Jacek Mularczyk (BSR) 
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5. Karol Szymura (PiS) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Andrzej Wojaczek (BSR) 
9. Joanna Brzózka (PiS) 
10. Arkadiusz Szweda (PiS) 
11. Jerzy Lazar (PiS) 
12. Mirela Szutka (PiS) 
13. Franciszek Kurpanik (PO) 
14. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
15. Marian Fojcik (PO) 
16. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
17. Krzysztof Szafraniec (PO) 
18. Łukasz Kłosek (PO) 
19. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
20. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw – 0  radnych  
 
Wstrzymało się – 3 radnych 

1. Andrzej Sączek (PiS) 
2. Mariusz Węglorz (PiS) 
3. Łukasz Dwornik (PiS) 

 
Powołanie Komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych Radzie Miasta Rybnika 

przy zgłaszaniu kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023. /Głosowanie 25/ 

 
Za – 21 radnych 

1. Krystyna Wałach (WdR) 
2. Andrzej Sączek (PiS) 
3. Jan Mura (WdR) 
4. Radosław Knesz (PO) 
5. Jacek Mularczyk (BSR) 
6. Michał Chmieliński (BSR) 
7. Grażyna Kohut (WdR) 
8. Andrzej Wojaczek (BSR) 
9. Joanna Brzózka (PiS) 
10. Arkadiusz Szweda (PiS) 
11. Jerzy Lazar (PiS) 
12. Mirela Szutka (PiS) 
13. Łukasz Dwornik (PiS) 
14. Franciszek Kurpanik (PO) 
15. Zbigniew Lubszczyk (PO) 
16. Marian Fojcik (PO) 
17. Wojciech Kiljańczyk (PO) 
18. Krzysztof Szafraniec (PO) 
19. Łukasz Kłosek (PO) 
20. Mariusz Wiśniewski (WdR) 
21. Marek Florczyk (WdR) 

 
Przeciw –  0 radnych  
 
Wstrzymało się – 2 radnych 

1. Karol Szymura (PiS) 

2. Mariusz Węglorz (PiS) 

 


